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Aan:  Leden bestuur Dorpsbelangen Schoonebeek 
Van: Notulist Dorpsbelangen Schoonebeek 
Datum:  19 juni 2024 
Plaats:  ’t Aole Gemientehoes 
Betreft:  Notulen Vergadering Dorpsbelangen 19 juni 2024 
 

 

 
Aanwezig: 
Jos van Hees  Voorzitter 
Henk Vredeveld Vicevoorzitter 
Will Wesseling  Penningmeester 
Marga Piek   Secretaris 
Ingrid Gelton  Notulist / Bestuurslid 
Gerlof Engberts  Bestuurslid 
Harry de Heij  Bestuurslid 
 
Gasten: 
Berthilde Bouman D’66 
Henk Smit   PvdA Emmen 
Henk Timmer  Sedna 
Vincent Mooi  Gebiedscoördinator  
Hidde Beekman  Buurtsportcoach De Velden 

John Uffels  M&Gezond 

Jolanda vd Graaf M&Gezond 

Sylvia Bos  Petanque Club Schoonebeek 

Tevens woont een groot aantal inwoners de vergadering bij. 

1. Opening en vaststelling agenda 

De voorzitter heet alle aanwezigen van harte welkom en opent de vergadering. 

 

2. Notulen DBS-vergadering 15 mei 2024 

Er zijn wat kleine tekstuele wijzigingen in de notulen; nadat deze verwerkt zijn worden de notulen 

goedgekeurd en zullen deze op de website geplaatst worden.  

3. Actie- en Besluitenlijst 
De lijst wordt doorgenomen en bijgewerkt, geüpdatete file staat in Sharepoint.  

4. M&Gezond 
o Hidde Beekman stelt zich nader voor als buurtsportcoach in de regio De Velden, en legt uit waar 

zijn werkzaamheden uit bestaan. Tevens deelt hij de activiteiten van de buurtsportcoaches voor 
het tweede deel van 2024. 

o John Uffels van M&Gezond vertelt over het ontstaan van M&Gezond. M&Gezond heeft als 
voornaamste doelen ‘behoud en verbeteren gezondheid’ en ‘terugdringen 
gezondheidsverschillen’ en wil inwoners van de gemeente Emmen aanmoedigen actief met hun 
gezondheid aan de slag te gaan. Hier is subsidie voor beschikbaar. 
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5. Mededelingen 
o Het voorgenomen gesprek Sedna verplaatst, wordt nieuwe datum voor vastgelegd. 
o Gemeentelijke schoonmaakdag vrijdag 21 juni: actie ‘Emmen schoon in 1 dag’. 
o Woningbouw: gebeld door Domesta, 17 juli inloopbijeenkomst in ’t Aole Gemientehoes over 

invulling gebied Westerlanden en Julianalaan. 
o Naamplaatjes picknickbanken: Will heeft deze besteld, zijn inmiddels binnen, Henk gaat ze erop 

schroeven. 
o 1 juli komt burgemeester op bezoek, agendapunten zijn aangeleverd. 
o Speeddisplay centrum is aangereden door groot voertuig en heeft dit niet overleefd:  

leverancier (Brimos) is benaderd en zij gaan de speeddisplay eraf halen; DBS moet een besluit 
nemen of deze nog vervangen moet worden. Vincent gaat checken bij gemeente of dit wellicht 
onder verzekering valt. 

o Woningbouw: Jos heeft regelmatig contact met gemeente Emmen maar alles verloopt erg traag, 
communicatie met de gemeente gaat niet echt soepel. Vincent neemt dit mee in overleg met 
gemeente. 
 

6. Ingekomen post 
o Niels Borgerink, gemeente Emmen, bomen Julianalaan: moet eerst een onafhankelijk 

roekenonderzoek plaatsvinden, kan alleen in voorjaar/zomer (Q1/Q2 2025). Werkzaamheden 
worden dus sowieso een jaar uitgesteld tot Q3/Q4 2025; e.e.a. is ook afhankelijk van ontheffing 
van provincie voor het vervangen van de bomen. DBS zal e.e.a. naar inwoners communiceren op 
website en social media (actie Ingrid). Marga zal dit terugkoppelen naar de gemeente. 

o Henk Vredeveld, speeddisplay centrum: zie mededelingen onder agendapunt 5. 
o Aanvraag subsidie van Schoonebeek in Actie: Ernst-Jan Bouwes geeft toelichting en 

beantwoordt vragen van het bestuur. Vincent stelt sponsorloop voor om extra inkomsten te 
genereren. 

 
7. Vergaderingen en besprekingen 

o NAM Gebiedsproces: ontwerpbesluit gepubliceerd. EZK heeft afgelopen week presentatie 
gegeven. NAM heeft voldaan aan voorwaarden voor het verlenen van de vergunningen. Ook 
gaswinning weer toegestaan. Verhoogde bijdrage voorgesteld indien olieprijzen stijgen. 
Definitief besluit wordt in oktober verwacht. Overvloed aan informatie en documenten. 
Eulietafel opgericht als klankbordgroep, van belang dat DBS hierin participeert als EOP. 
Bijdragetafel is gepauzeerd tot het definitieve besluit genomen is. 

o Beleid gemeente Emmen m.b.t. centrale speelvelden: de gemeente gaat over op centrale sport-, 
speel- en ontmoetingsplekken in wijken en dorpen. Voor de jongeren in de leeftijd tot zeven jaar 
blijven kleine speelplaatsjes in de directe woonomgeving bestaan. Het proces + stappenplan 
staat op de website. Sylvia Bos heeft aanvraag gedaan voor de aanleg van een jeu-de-
boulesbaan naast ’t Aole Gemientehoes; dit initiatief past goed in het nieuwe beleid. Sylvia 
heeft overal groen licht gekregen en vraagt zich af hoe nu verder. Volgende stap is een 
werkgroep op te richten en een plan in te dienen bij de gemeente, samen met bestuur MFC, 
buurtsportcoach, gebiedscoördinator en DBS. Ingrid en Henk zullen in deze werkgroep 
aanschuiven namens resp. MFC en DBS. Ingrid stuurt datumplanner. 

o Platformoverleg: Henk en Will aanwezig geweest, vergadering was klachtenregen richting 
gemeente over dingen die niet in orde zijn. Ambtenaren lijken nog niet goed op de hoogte te 
zijn van participatiebeleid. Andere EOP’s lijken verder te zijn in de participatieladder, DBS zou 
hier actiever in moeten zijn.  

o Bijeenkomst bewoners Nieuw-Amsterdamseweg: Jos en Will hebben deze bijeenkomst 
bijgewoond. Straatverlichting is vervangen door lantaarns met zonnepanelen (is nog pilot), niet 
voldoende stroom aanwezig in wintermaanden. E.e.a. moet nog gefinetuned worden. Ook 
veiligheid stond op de agenda, met name de kruising van de Nieuw-Amsterdamseweg en de 
Oldenhuis Gratamaweg. Komt vervolg op, Jos en Henk gaan verder in gesprek over de 
mogelijkheden. 
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o Welkomstborden: besloten wordt het printen van de teksten voor op de welkomstborden in 
eigen beheer te nemen. Ingrid heeft zich verdiept in de mogelijkheden en heeft een snijplotter 
op het oog en zal deze bestellen. Ingrid neemt contact op met Gerard Menke om te praten over 
de nieuwe samenwerking, en neemt contact op met Rhea om haar te informeren dat we geen 
gebruik meer zullen maken van haar diensten. 

o Maaibeleid gemeente Emmen: mail ontvangen van inwoner met klacht. DBS is bereid om in het 
najaar het maaibeleid te evalueren met gemeente en inwoners van Schoonebeek. 

 
8. Jubileum Dorpsbelangen 

9 mei 2025. Er wordt een werkgroep opgericht bestaande uit Ingrid, Marga en Will om te bedenken 
hoe we dit heuglijke feit gaan herdenken. 

 
9. Wat verder ter tafel komt / Rondvraag 

Er zijn geen verdere vragen. 
 

10. Sluiting 
De voorzitter bedankt een ieder voor aanwezigheid en inbreng, en sluit de vergadering om 20:55 
uur. Het bestuur blijft nog even zitten. 
 
 
 
Volgende vergadering: woensdag 4 september, 19:00 uur. 

 

 


